
Schriftelijke vragen Absoluut Aalsmeer; Parkeerproblemen Zuydveste 

Aanleiding 

Naar aanleiding van de brief, bij de ingezonden stukken, van een inwoner aan de Cyclamenstraat van 7 

februari jl. betreffende de parkeerproblemen in de Cyclamenstraat na bebouwing van de Zuydveste 

hebben wij vragen over de situatie op dit moment. 

Wij hebben de volgende vragen aan de portefeuillehouder:  

• Is de portefeuillehouder op de hoogte van het tekort aan openbare parkeerplaatsen nu de 
Zuydveste is bewoond? 

• Kan de portefeuillehouder aangeven of en hoe met de bewoning van de Zuydveste rekening is 
gehouden met het aantal beschikbare openbare parkeerplaatsen? 

• Kan de portefeuilehouder bevestigen dat een groot aantal van de 30 privé parkeerplaatsen niet 
is verhuurd? 

• Klopt het dat er door Zuydveste 4 privé parkeerplaatsen in de Cyclamenstraat meer zijn dan 
volgens de Nota van uitgangspunten was berekend waardoor er twee extra openbare 
parkeerplaatsen zijn verdwenen? 

• Wanneer komen de 10 openbare parkeerplaatsen in de Cyclamenstraat die zijn opgeheven door 
de privé parkeerplaatsen van Zuydveste weer terug in de Cyclamenstraat? Ook dit conform 
bouwplannen, vergunning en nota van uitgangspunten. 

 
Absoluut Aalsmeer constateert dat de oorspronkelijke bewoners, die al zo veel overlast van de bouw 

van Zuydveste hebben gehad, extra worden gedupeerd  door het verdwijnen van openbare 

parkeerplaasten en roept het college op om naar een passende oplossing te kijken. 

Als laatste geldt er een parkeerverbod op de Mensinglaan tussen de Cyclamenstraat en Hortensialaan 

Oost zijde. Echter dit deel staat dagelijks en iedere avond vol met auto's omdat er geen andere 

parkeerplaatsen meer beschikbaar zijn. Dit zou kunnen leiden tot onveilige situaties.  

 

Met vriendelijke groet, 

Chantal van Hilst – Dekker| 

Raadslid Absoluut Aalsmeer. 

  

 

 


